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Samlet vurdering av 
gjennomføringen av 
emnet/programmet 

Gjennomføringen har vært tilfredsstillende. Undertegnede 
har koordinert og stått for det meste av undervisningen, 
men også vært frikjøpt fra deler jeg vanligvis har ansvar 
for. Andre bidragsytere har vært:  

- Harald Bokn: innleid med ansvar for veiledning på 
semesteroppgaver (som del av frikjøp) 

- Johannes Servan: innleid, foreleser og styrer 
seminararbeid på første samling 

- Helge Ramsdal: innleid, foreleser på tredje samling 
(som del av frikjøp) 

 
Opplegget var godt planlagt og har fungert slik det var 
planlagt. 28 studenter deltok på første samling, noen har 
falt av i løpet av semesteret. Dette er som forventet. 21 
studenter leverte og besto semesteroppgaven, noe som er 
tilfredsstillende og ca. som vanlig. To studenter ønsker å 
følge undervisningen, men uten å levere semesteroppgave 
(i alle fall første semester). Dette er i tråd med 
oppdragsgiver ønsker og noe vi tillater. 
 
 
 

Emne: Er emnet student-
evaluert?  
Hva kom i så fall fram der? 
 
 
Program: Funn i eventuelle 
programsensorrapporter sist 
år.   
 
 

Det er kun gjennomført muntlig evaluering. Studentene er 
generelt svært tilfredse med opplegget, men det er noe 
misnøye knyttet til hybride undervisningsformer 
(digital/fysisk). 

Var det noe som ikke 
fungerte godt nok? 
Er det behov for å foreta 
justeringer eller sette inn 
tiltak for å forbedre emnet/ 

Det eneste som ikke fungerer godt nok er situasjoner hvor 
studenter på følge undervisningen digitalt og hvor vi må 
drive hybridundervisning. Dette er særlig utfordrende fordi 
undervisningen skjer utenfor UiBs undervisningslokaler, og 
hvor det i liten grad er tilrettelagt for digital undervisning. 



programmet?  
Hvilke?  
 

Min vurdering er likevel at det fungerer helt greit, og at 
studentene opplever det som helt ok så lenge omfanget 
ikke blir for stort. Som en sikring, er opptak fra alle 
forelesninger tilgjengelig digitalt. 
 
 

Andre kommentarer eller 
innspill 

 
 
 
 
 
 

 


